
Zápisnica 
zo zasadnutia finančnej komisie pri MsZ mesta Nová Baňa 

konaného dňa 27.3.2023 o 15.00 hod. v zasadacej miestnosti Mestského úradu v Novej Bani

Prítomní:
Predseda komisie :

Členovia komisie :

Primátor mesta :

Prizvaní na rokovanie komisie:

Zapisovateľka

Ospravedlnení:

Peter Forgáč

JUDr. Vladislav Laika 
lng. Peter Pšenák
Peter Budinský
lng. Zuzana Kováčová

Mgr. MVDr. Branislav Jaďuď, MBA

PhDr. Katarína Segetová
Mgr. Ľudmila Rajnohová

Mária Bakošová

JUDr. Vladislav Laika

Zasadnutie komisie otvoril a viedol Peter Forgáč, predseda komisie, ktorý privítal všetkých 
prítomných. Vyhodnotil účasť členov komisie na zasadnutí, pričom konštatoval, že:

Počet prítomných členov je 4.

Komisia je uznášaniaschopná.

Ospravedlnený: JUDr. Vladislav Laika

Zasadnutia komisie sa zúčastnili aj prizvaní hostia. Mgr. MVDr. Branislav Jaďuď, MBA, PhDr. 
Katarína Segetová, Mgr. Ľudmila Rajnohová

Program zasadnutia:

Otvorenie

1. Rekonštrukcia vodnej nádrže Tajch formou úveru z Environmentálneho fondu

Záver

K bodu 1: Rekonštrukcia vodnej nádrže Tajch formou úveru z Environmentálneho fondu

Prezentácia k bodu č. 1 



Členom komisie bol doručený materiál k predmetnému bodu, ktorý obsahoval kladné stanovisko 
hlavnej kontrolórky mesta k dodržaniu podmienok pre prijatie úveru na financovanie investičnej akcie 
- rekonštrukcia vodnej nádrže Tajch a dôvodovú správu k úveru z Environmentálneho fondu.

Mesto sa od roku 2013 snaží získať externé finančné zdroje na rekonštrukciu VN Tajch cez 
rôzne operačné programy . V septembri 2022 bola v rámci mimoriadnych žiadostí podaná 
žiadosť na Environmentálny fond. Dotácia schválená nebola.

Na základe uvedených skutočností navrhujeme financovanie investičnej akcie „ 
Rekonštrukcia VN Tajch z návratných zdrojov financovania - úveru z Environmentálneho 
fondu.
Environmentálny fond v porovnaní s komerčnými bankami ponúka splatnosť úveru až na 20 
rokov s úrokom 0,1% do konca splatnosti.

Prijatie úveru v sume 802 000 € s dopadom na rozpočet mesta v roku 2023:

Pri ročnej splátke úveru v sume 40 522 € by to v tomto roku bolo 6 splátok jún- december , 
čo predstavuje sumu 20 261 €.

Uznesie k bodu 1.

Hlasovanie:
Za: 4
Proti: 0
Zdržali sa: 0

Finančná komisia berie na vedomie stanovisko hlavnej kontrolórky mesta

Finančná komisia odporúča schváliť prijatie úveru od Environmentálneho fondu vo výške 
802 000 Eur.

Záver

Na záver predseda komisie Peter Forgáč poďakoval prítomným za účasť a ukončil zasadnutie 
finančnej komisie o 16.00 hod.

V Novej Bani 27.3.2023

Zapísala: Mária Bakošová

Predseda finančnej komisie


